
Zápis z valné hromady ze dne 12.11.2022 konané na Tiché 

 

Program valné hromady: 

1) Přijetí nových členů 

2) Kontrola úbytku členů – kontrola členských příspěvků 

3) Informace o doméně Zachraňme hrady 

4) Hrazení nákladů valné hromady 

5) Zasedání spolku v roce 2023 

 

Ad 1) 

V rámci prvního bodu programu bylo přistoupeno k již tradičnímu přijímání nových členů. V tomto 

roce požádal o členství Nový Šaumburk, který se valné hromady účastnil již v předchozím roce jako 

host. Bylo přistoupeno k hlasování: 

 pro  12 proti  0 zdržel se  0 

 

Ad 2) 

V tomto bodě se rozvinula diskuze o současných členech spolku. Problémem je velká část členů, kteří 

nejsou nijak aktivní, nezúčastňují se společných akcí a ani neplatí žádné členské příspěvky. 

Předseda spolku pověřil pokladníka (Pavel Halada), aby do 15.12.2022 rozeslal všem neplatičům 

emaily s možností vyrovnání dluhu do konce roku 2022. A dále aby do března 2023 rozeslal všem 

členům spolku výzvu k platbě členských příspěvků pro aktuální rok. 

 

Ad 3) 

Během roku bylo zjištěno, že naše doména Zachraňme hrady cz byla koupena třetí stranou (této 

situaci předcházelo spadnutí serveru a ztráty dat). Následně nám byla doména nabídnuta k odkupu 

za 3 000,- Kč (bez DPH). O situaci přítomné obeznámil Vlad Havelka.  

Na odkupu domény panovala všeobecná shoda, pokladník dostal pokyn doménu vykoupit. Nový web 

by pak měl sloužit od další sezóny, ideálně od dubna 2023. Bude potřeba poslat správci webu nová 

data o spolcích (krátký text, fotky), nový kalendář kulturních akcí, dodat zápisy z valných hromad. 

 

Ad 4) 

V dalším bodě bylo potřeba projednat, jakým způsobem se budou hradit náklady na valnou hromadu 

v letošním roce. Budou se platit z prostředků spolku? (na sekání se dostavilo 35 osob). 



- Návrh Lukova zněl, aby se 7 000,- zaplatilo z peněz spolku a zbytek se rozpočítal rovnoměrně 

mezi spolky 

- Kumburk podal návrh, aby spolek zaplatil všechny náklady 

- Návrhem Cimburku bylo, zaplatit pouze náklady na energii 

 

Z následné diskuze vyplynul tento návrh:  

- Konzum na valné hromadě si bude každý hradit sám 

 pro  13 proti  0 zdržel se  0 

- Energie a další náklady spojené s pořádáním akce bude spolek proplácet dle vyčíslení 

skutečných nákladů. Pokud pořádající spolek nebude schopen náklady vyčíslit, bude mu 

paušálně proplaceno 5 000,- Kč. Pokud by se vyskytly náklady vyšší než stanovených 5 000,- 

Kč, musí být dodány výkonné radě ke schválení. 

 pro  13 proti  0 zdržel se  0 

 

Ad 5)  

Na závěr valné hromady proběhla krátká diskuze o tom, kde se bude konat zasedání v roce 2023. Jako 

první se o pořadatelství přihlásili zástupci Cimburku. Jako náhradníci byli zvoleni zástupci Vízmburku. 

 

Po skončení valné hromady probíhaly prezentace z činnosti členů spolku. 

 

Zapisovatel: K. Kašparová 

Ověřovatel: V. Havelka 

 J. Balcar 


